
'faunabeheer'
Thu, 8 Aug 2024 11:12:21 +0200

@ @
info PU" <info@provincie-utrecht.nl>

RE: inwoners, veiligheid en gewenste daadkracht

Geachte

Met vriendelijke groet,

Goedemorgen,

Ook wacht ik nog steeds op jullie reactie!!

From:
Sent:
To:
Cc:
Subject:

De provincie heeft als wettelijke taak de bescherming van de wolf met de daarbij behorende verplichtingen. We houden 
nauwlettend de vinger aan de pols van de ontwikkelingen rondom de wolf. Daartoe monitoren we het gedrag van de wolven in 
onze provincie en houden we constant contact met wolvendeskundigen en staan waar nodig in nauw contact met gemeenten, 
terreinbeherende organisaties en politie. Op basis daarvan nemen we de benodigde, zorgvuldige besluiten en maatregelen om 
zo goed mogelijk met wolven samen te leven. Ook nemen we maatregelen om nieuwe incidenten te voorkomen.

En weer zijn er incidenten geweest met de wolf. Zijn gebied wordt steeds groter. En het gebied waar de 
mens kan wandelen op de heuvelrug kleiner. In Leusden, Zeist ,Austerlitz durven wij het het bos niet meer 
in! Het buitengebied is groot maar onveiliger want daar loop je doorgaans op wegen. De prachtige bossen 
zijn dé plek voor recreatie. Afschieten die wolf dus en geef het groene recreatiegebied aan de ( plaatselijke) 
bevolking terug. Het beest breidt zijn territorium uit, het is wachten op ongelukken.

Van:
Verzonden: donderdag 8 augustus 2024 09:48
Aan: info PU <info@provincie-utrecht.nl>
Onderwerp: Re: inwoners, veiligheid en gewenste daadkracht

Wij begrijpen uw zorgen. We roepen mensen uit voorzorg op om op het landgoed Den Treek-Henschoten niet met jonge 
kinderen en loslopende honden de bossen in te gaan. Ook geldt er voor een kerngebied een noodbevel en is dit gebied 
daardoor niet toegankelijk. Met deze maatregelen willen wij confrontaties tussen mens en wolf voorkomen.

Op dit moment is het dringende advies aan mensen om niet de bossen in te gaan in het gebied. Hoelang dit gaat duren is nu 
nog niet duidelijk. Zodra Den Treek veilig genoeg is voor bezoekers, zal het gebied weer opengaan en het advies vervallen. 
Houd de communicatie daarover van de gemeente en/of provincie daarvoor in de gaten.

Bedankt voor deze mail en uw eerdere mails. Wij waren nog niet eerder in de gelegenheid om te reageren, dat doen wij nu met 
deze reactie.

Team Faunabeheer
Onderdeel van Team Natuur en Landbouw Provincie Utrecht

Provincie Utrecht
Archimedeslaan 6 | Postbus 80300 | 3508 TH Utrecht 
+3130 258 91111 www.provincie-utrecht.nl
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In afwachting op uw antwoord,

Op 01 -08-2024 21:02 CEST schreef

Aan het secretariaat van de provincie Utrecht,

Nog steeds in afwachting op uw antwoord,

Op 27-07-2024 12:56 CEST schreef

Goedemiddag,

In afwachting op twee reacties,

Op 19-07-2024 00:53 CEST schreef

Goedenavond,

Acht dagen geleden mailde ik u onderstaande brief.
Het is niet meer dan normaal om daar in ieder geval op te reageren. En binnen twee 
tot vijf werkdagen. Die zijn allang voorbij. Dus een inhoudelijke reactie is nu op zijn 
plaats. Niet reageren is geen optie en zeer onbeleefd en onsympathiek. Dat kunnen 
we in de dienstverlenende sectoren ook niet verantwoorden. De politiek is ook 
gewoon een een baan en niets meer of minder dan een ander beroep, leder zijn 
professie. En iedereen is druk dus dat mag geen excuus zijn.

Inmiddels is er wel een gesprek geweest las ik maar het verloop is zeer stroperig. 
Over 3 weken is het 15 augustus. En dan?
Uitzetten of afschieten lijkt de beste en snelste oplossing en daarna preventief 
wolven weren. Kortom: actie, daadkracht is gewenst. Er wordt teveel afgewacht. Wat 
zijn de plannen?

Ik schrijf u deze brief omdat ik me grote zorgen maak over het groene 
leefgebied in de gemeente Leusden. Wij wonen hier al 33 jaar met veel 
plezier. En één van de redenen om hier te gaan wonen was dat we in een 
groene en landelijke omgeving wonen.

Nog steeds hebben jullie mij geen antwoord gegeven en zelfs geeneens gereageerd. Waar is 
het fatsoen en respect van de provincie gebleven?
Dit hoeven wij in het onderwijs niet te 'flikken'. Denkt de provincie nou echt dat zij beter zijn?
Daar lijkt het nu wel op.
Schandalig!
Geen antwoord binnenkort?! Dan neem ik verdere stappen. Jullie laten sowieso burgers(in 
Leusden) in de kou staan.

Het is schandalig dat de wolf de mens verjaagt, jullie hebben het veel te ver laten komen. DE WOLF PAST 
EN HOORT HIER NIET!!
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Als je gedrag zoals dat van de wolf op Den Treek op zijn beloop laat, is hetII

wachten op ellende." (uit het AD, 17/7)

Wolven die regelmatig in de buurt van mensen komen en niet verjaagd worden,II'

bewust wandelaars met honden benaderde. II

leren dat ze niet bang hoeven te zijn voor mensen. Dat leren ze vervolgens ook 
aan hun welpen", legt Van Liere uit. "Zo was er in Duitsland een paar dat heel

Omdat een groene omgeving uitnodigt om te bewegen en ontspannen, speelt 
groen een rol bij de vermindering van overgewicht, diabetes type 2, hart- en 
vaatziekten.(uit artikel van rli)

De beheerder van Den Treek mag actief niks doen. Dat is aan de provincie. Hoe 
lang moeten we daarop wachten? Tot er een ernstig ongeluk gebeurt? Met 
blijvend of dodelijk letsel? Wil je dat op je geweten hebben als politiek?
De wolf is een beschermd dier, zo wordt gezegd.
En wij mensen dan, worden wij niet beschermd?

Nu onze kinderen volwassenen zijn en zelfstandig wonen hebben wij 
naast ons werk ruimte gekregen voor een zeer zinvolle invulling van onze 
vrije tijd, namelijk de Alped'HuZes. Wij hebben gesupport en ook 
verschillende keren actief deelgenomen. En daarvoor getraind in de 
prachtige omgeving waarin wij wonen. Zinvol, veel geld opgehaald en dit 
alles is nog sportief en gezond ook. Echter, de komende tijd kunnen we 
helaas niet meer wandelen in en om de Treek.. De reden waarom hoef ik 
u niet te vertellen. Wel zijn wij zeer ontstemd over dat het zover heeft 
kunnen komen. Wolven horen niet in onze menselijke leefomgeving. 
Bewegen in de onze nabije natuur wordt nu verhinderd en dat terwijl 
sporten vanuit de overheid juist wordt gestimuleerd. Bewegen in de 
natuur is laagdrempelig en kost niets.

Overheden zijn er voor alle lagen van de bevolking dus moeten hier rekening 
mee houden. Is een verantwoordelijkheid van jullie. Daarnaast heeft de natuur 
ook een educatieve functie, zowel in vrije tijd als in het onderwijs. Ieder jaar ga 
ik bijvoorbeeld met mijn klas Den Treek in tijdens de herfst. Als de huidige 
situatie niet verandert kan die excursie dit najaar niet doorgaan. Wolven zijn 
hierbij niet welkom. Dit gebied is te klein voor hen, er is te weinig voedsel, 
Nederland is te dichtbevolkt voor deze dieren in het wild; het aantal wolven 
breidt zich uit, zijn al aanmensengewend geraakt, straks staan ze wellicht in onze 
achtertuin. Er is te lang gewacht met richtlijnen, waarschuwingen en ook 
diervriendelijke maatregelen waardoor de veiligheid voor mens en kind niet meer 
te waarborgen is.
Het gevolg:dierónvriendelijke maatregelen. Het is zoals het is. Dus afwachten is 
geen optie!!

In ieder geval twee volwassen wolven met vijf welpen, nog een paar solitaire 
wolven, en mogelijk ook nog een ander wolvenpaar met meerdere welpen. (AD, 
16/7)

Dit paar moest uiteindelijk worden afgeschoten, iets wat volgens hem 
voorkomen had kunnen worden door ons te verdiepen in wolvengedrag.
( uit het AD, 17/7)



In afwachting van uw antwoord, 
Met vriendelijke groet,

Daarom verwacht ik actie van jullie!
Op korte termijn!
Voor het fout gaat!
Uitzetten of afschieten in plaats van denken dat het 16 augustus vanzelf opgelost 
is. Laat het niet op z'n beloop!
Zodat alle inwoners en toeristen, die recht op groen hebben (zie bijlage) én 
veiligheid, weer veilig van het mooie in Den Treek kunnen genieten. En daar 
weer kunnen wandelen, fietsen, bewegen voor een goed doel of een eigen doel.

Er lopen hier dus wellicht wel ( meer) dan tien wolven in het bos volgens de 
berichten. En welpjes worden ook groot. Op zoek gaand naar voedsel zullen ze 
de bewoonde wereld niet schuwen.
Behoort wandelen en fietsen en educatieve uitstapjes in de natuur tot de verleden 
tijd?
Als jullie, de provincie, niks doen wel.
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